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Styrelsemöte via Teams 

Tid:  18.30 – 20.00 

 

 

 

§100 Mötet öppnades 

                           Mötesordförande hälsade välkomna och öppnade mötet. 

 

§101 Godkännande av dagordningen 

                           Dagordningen godkändes med tillägg av övriga frågor 

 

§102 Val av justerare 

                          Valdes jämte ordförande att justera protokollet Utbildningsansvarige Cecilia Linnteg 

 

§103 Föregående protokoll från 21-09-21 

                           Föregående protokoll gicks igenom och mötet diskuterade en punkt som vi avvaktar  

                           med att ta upp, sedan lämnade vi protokollet. 

 

§104 Rapporter 

                          Diskussion kring certificeringsutbildningen och intresset för den togs upp.  

                          Lisselahaga: bokning av första timmen är ett lyckat koncept.   

 

                          Styrelsen beslöt  

                          Att utbildning och jaktkommittén gör en sambeställning med dummies 

 

§105 Arbetsdag tillsammans med sektionerna 

                           Det har varit svalt intresse från sektionerna angående arbetsdagen. Styrelsen önskar  

                           att så många som möjligt av medlemmarna i sektionerna kommer till arbetsdagen. 

 

 Styrelsen uppdrog 

                          Sekreteraren att skicka ut påminnelse om att alla i sektionsstyrelserna är inbjudna. 

 

 

§106 Förrådsfrågan 

Vi har ännu inte hittat något förråd till materialet. Mötet diskuterade om vi behöver  

varmförråd eller om vi kan ha kallförråd. Vissa material behöver stå i varmförråd.  

Styrelsen jobbar vidare med att söka förråd.  

 

 

§107 Sponsringsbehov 2022 

                           Diskussion kring vilka arrangemang som kommer att önska sponsring inför 2022. Varje  

                           ansvarig för arrangemang får göra lista på önskad sponsring.  De stora SSRK  

                           sponsorerna behöver vi ha en person som kontaktperson. Styrelsen har en  

                           suppleant som sammanställer de stora sponsorerna. (Agria, Royal Canin, Engelssons,  

                           Granngården, Hööks, Anicura) 

 

                          Styrelsen uppdrog 

                          Att Utställningsansvarige och suppleanten diskuterar och ger styrelsen förslag på hur  

                           vi lämpligast sköter kontakterna med våra stora sponsorer. 
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§108 RM 

                           Mötet tog upp frågan om i vilken grad SSRK Dalarna har varit delaktig i    

                           arrangemanget. Vidare diskuterades att om någon ur styrelsen åka ner och titta på  

                           RM så kan milersättning utgå. 

 

 Styrelsen uppdrog 

                          Önskemål att det görs en utvärdering av arrangemanget. Med representanter från  

                          Dalarna och Bergslagen. 

 

§109 Vårt medlemskap i SSRK 

                           Efter workshopen på funktionärsträffen har styrelsen mer information och kan då  

                           informera våra medlemmar om vilka alternativ som vi ska ta ställning till och ge svar  

                           på i remissen 

 

 Styrelsen uppdrog 

                          Ordförande som kommer att delta på workshopen att delge styrelsen om alternativen. 

                            

§110 Remiss-typstadgar SKK 

                           Mötet diskuterade SKK:s förslag om att inte publicera sina protokoll. Mötet ställer sig  

                           kritisk mot att inte publicera protokoll. 

 

 Styrelsen uppdrog 

                          Att SSRK Dalarna kommer att fortsätta lägga ut sina protokoll i den form som vi nu  

                          gör. 

 

§111 Skrivelser inkommande/utgående post 

                           Inget som möter behövde diskutera. 

 

  

§112 Hemsidan och Sociala medier 

                            Vi lämnar frågan till nästa möte 

 

§113 Övriga frågor 

                          Funktionärer till utställningen saknas. Hur kan vi i framtiden få detta att fungera på ett  

                          bättre sätt? 

                           

Jaktverksamheten i Västerbergslagen har få aktiva personer kvar. Det behövs  

                          funktionärer för att kunna planera och arrangera jaktprov och träningar. 

                          Funktionärer inom all vår verksamhet är ett stort problem. Mötet diskuterade hur vi  

                          kan locka folk att jobba för klubben. Exempelvis att funktionärerna får en träningsdag  

                          eller annan motiverande belöning för sitt jobb. 

 

 

§114 Nästa möte 

                           4 december arbetsdagen 

                          15 december styrelsemöte 

 

 

§115 Mötet avslutas  

                           Ordförande tackade för mötet och avslutade det 


